

Hello Everyone,

23 July 2023

Our church Lessons have included for the month of July, some of the 7 synonyms for God - Mind, Life, Truth... and Love. Can you name the other 3?*

When asked the question what is truth - A child once said. "Tell the truth.... Be honest." This is a good rule to use all the time. Even when it may be hard and you don't want to hurt someone's feelings or get in trouble yourself. "If you get used to telling the truth, you'll end up helping yourself." From our Lesson Sunday, July 23rd, 2023 Subject — Truth Golden Text: Jeremiah 10 : 10 "The Lord is the true God, he is the living God."

The Bible: II Corinthians 13 : 8 „For we can do nothing against the truth, but for the truth.“ Ephesians 5 : 9 „(For the fruit of the Spirit is in all goodness and righteousness and truth;“

Mrs. Eddy writes in Science and Health on page 280, „...understanding of divine Science, the understanding by which we enter into the kingdom of Truth on earth and learn that Spirit is infinite and supreme.“ And again in Science and Health, page 288, „Truth demonstrated is eternal life.“ And last from Science and Health, page 276, „Harmony is the somethingness named Truth.“ Here are some other words for Truth found by one of our students: rightness, wellness, virtue, and flawlessness ... Can you add more words?

*Did you remember the last 3 Synonyms for God? Principle, Soul, Spirit! We have a prayer for children and it ends like this— Truth is your being!

Have a happy week!

Hallo zusammen,

23. Juli 2023

In der Bibellektionen unserer Kirche haben wir für den Monat Juli einige der 7 Synonyme für Gott - Gemüt, Leben, Wahrheit und Liebe - ausgewählt. Kannst du die anderen 3 nennen?*

Auf die Frage, was Wahrheit ist, sagte ein Kind einmal. „Sag die Wahrheit.... Sei ehrlich.“ Das ist eine gute Regel, die du immer anwenden kannst. Auch wenn es schwerfällt und du nicht die Gefühle von jemandem verletzen oder selbst in Schwierigkeiten geraten willst. „Wenn du dir angewöhnst, die Wahrheit zu sagen, hilfst du dir am Ende selbst.“

In unserer Lektion für Sonntag, 23. Juli, 2023 zum Thema - Wahrheit, lautet der Goldene Text aus Jeremia 10 : 10 „Der Herr ist der wahre Gott, er ist der lebendige Gott.“

Die Bibel: II. Korinther 13 : 8 „Denn wir können nichts gegen die Wahrheit tun, sondern für die Wahrheit.“ Epheser 5 : 9 „Denn die Frucht des Geistes ist in allem Guten und Gerechten und Wahren;“

Mrs. Eddy schreibt in Wissenschaft und Gesundheit auf Seite 280: „...Verständnis der göttlichen Wissenschaft, das Verständnis, durch das wir in das Reich der Wahrheit auf Erden eintreten und lernen, dass der Geist unendlich und erhaben ist.“ Und wieder in Wissenschaft und Gesundheit, Seite 288: „Die demonstrierte Wahrheit ist das ewige Leben.“ Und zuletzt aus Wissenschaft und Gesundheit, Seite 276: „Harmonie ist das Etwas, das Wahrheit genannt wird.“

Hier sind einige andere Wörter für Wahrheit, die einer unserer Schüler gefunden hat: Rechtschaffenheit, Wohlbefinden, Tugend und Makellosigkeit ... Kannst du weitere Wörter hinzufügen?

*Hast du dir die letzten 3 Synonyme für Gott gemerkt? Prinzip, Seele, Geist! Wir haben ein Gebet für Kinder, das so endet: Die Wahrheit ist dein Wesen!

Habt eine glückliche Woche!